



綠色迷你倉商務中心
Green Business Centre
Green Storage

**Coming from Tai Wai / Sha Tin to Tsuen Wan (by minibus 481B),
then change minibus to Excelsior Building Green Business Centre.
乘 481B 小巴從大圍或沙田下車到荃灣，再轉乘小巴到大成大廈綠色商務中心**

(1) Minibus 481B from Tai Wai Station to Tsuen Wan Market Street (this is the final drop off point ,
turn left after you dropped off the minibus.

(1) 由大圍港鐵站乘 481B 出發到荃灣街市街小巴下車的位置,然後往你的左面方向走.



(2) This is your location when you dropped off the minibus on your left side.

(2) 落車後向左轉灣的位置



- (3) Turn left and go straight around 1 minute, you will see the minibus station in front of Manning. Please take the "96A" to Yau Kam Tau or "96B" to Belvedere Garden then drop off at Toyota Centre in Sha Tsui Road. You will see the entrance of Excelsior Building next to the Toyota Centre after you dropped off the minibus, then take the lift to 8/F, that is our location of the Green Business Centre.
- (3) 轉左後直行大約行 1 分鐘,在萬寧的前面有個巴士站,你可以乘搭"96A"往油柑頭村或"96B"往麗城花園然後到沙咀道豐田車行下車,下車後會看到一間車行,車行旁邊就是大成大廈了,入電梯按 8 字就是我們公司綠色商務中心.



4. You will see the entrance of Excelsior Building next to the Toyota Centre after you dropped off the minibus.

4. 下車後會看到一間車行,車行旁邊就是大成大廈了.



5. Take the lift to 8/F, that is the location of Green Business Centre.

5. 地下升降機按 8 字就到達我們公司綠色商務中心了。

